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Juncheng Meng 

Shanghai 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ Foreign direct investment 

◼ Outbound investment 

◼ General corporate 

◼ Technology, media and telecoms 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Prior to joining Han Kun Law Offices, Mr. Meng interned with King & Wood Mallesons and Allen 

& Overy.  Mr. Meng specializes in private equity and venture capital, mergers and acquisitions, 

foreign direct investment, outbound investment, and general corporate matters.  Mr. Meng has 

participated in a variety of transactions in diverse industries, including TMT, healthcare, education, 

and manufacturing. 

EDUCATION 
Mr. Meng received an LL.B. degree in 2022 from Shanghai Jiao Tong University.  In 2023, he 

obtained an LL.M. degree from Cornell University. 

QUALIFICATIONS 
PRC Bar Qualification 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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孟俊成 

上海 

 

 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 兼并和收购 

◼ 外商直接投资 

◼ 境外投资 

◼ 一般公司事务 

◼ 科技、媒体和电信（TMT） 

工作经历 

加入汉坤律师事务所之前，孟俊成律师曾在北京市金杜律师事务所、英国安理国际律师事务

所实习。孟俊成律师的主要执业领域为私募股权和风险投资、兼并和收购、外商直接投资、

境外投资以及一般公司事务，参与项目涉及的行业包括 TMT、医疗、教育、制造业等。 

教育背景 

孟俊成律师本科毕业于上海交通大学，于 2022 年获得法学学士学位；后就读于康奈尔大学法

学院，于 2023 年获得法学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国法律职业资格 

工作语言 

中文、英文 


